
p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďakujem pekne. Nakoľko nemáme tu už viacej občanom budeme pokračovať v bode č. 
3. kde nasledujú Interpelácie poslancov 
Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Chcel by som sa opýtať. Mal som dotaz na poslednom MZ 
ohľadne novej cyklotrasy. Keby som mohol mať dotaz, či to nebude dajak vyznačené dajaká 
obchádzková trasa, dokedy bude napr. tá výstavba trvať, dokedy to bude takéto provizórne 
riešenie a či vlastne tá obchádzková trasa kvôli ľuďom, ktorí využívajú tento chodník, či by 
nemohla napr. na hlavnej ceste, alebo niekde byť dajak aspoň vodorovným dopravným 
značením vyznačená bezpečnosť ľudí, ktorí tam chodia a nemajú kade ísť.  
 
p. primátor Michal Domik 
Ďakujem pekne. Môžem aj ja odpovedať. Chceli sme to riešiť s dopravným inšpektorátom, 
ktorý neodporúčal toto označenie. Takže bohužiaľ musia ľudia trošku pozornejší byť a ja sa 
ospravedlňujem aj touto cestou, že toto dopredu nebolo pripravené. Robíme chyby hej. Mohli 
sme to možno pred tou dopravou myslieť na to, že tí ľudia. Ja som úprimne povedal aj vlastne 
moja odpoveď je na to, že tí ľudia môžu aj obísť hej ten chodník. Treba byť trpezlivý. Všetko 
sa buduje. Tak isto sa ospravedlňujme občanom za budovanie zástavok. Hej. Odovzdali sme 
stavbu zhotoviteľovi. Ten má na to 6 mesiace. Či sú to zástavky, či sú to cesty, cyklochodník, 
tak ľudia vedia prejsť aj presne cez tie ostatné uličky vedľajšie. Nemusia mať tie zlozvyky, že 
musím ísť na tom chodníku, alebo vedľa toho chodníka, lebo vedia sa tak isto dostať aj inými 
cestami do svojho cieľa. Hej je to možno o dajakých 300 m dlhšie. Takže teraz na túto dobu im 
odporučím trošku takto byť, aby neriskovali, aby nechodili po tej dvojprúdovke, aby neriskovali 
svoje životy, aby boli opatrní. A vám tak isto na doplnenie pán poslanec Drengubiak riešil to aj 
s dopravným inšpektorátom. Nech sa páči pán zástupca. Poprosím zapnúť pána zástupcu, bo 
dneska dajak dlho čaká na mikrofón. 
 
p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 
Ďakujem pekne. Áno tieto záležitosti sme riešili aj s dopravným inšpektorátom s tým, že 
vypracovanie projektu by bolo potrebné na dočasné značenie a v podstate celá výstavba by bola 
skôr hotová, ako by celý proces prebehol. Čiže bez toho my to tam nemôžme označiť. Len 
napriek tomu by sme označili obchádzkové trasy do okolitých uliciach. Čiže je to trošku ďalej 
pre tých obyvateľov, čo sa ospravedlňujeme, ale teraz sme to aspoň takto vyriešili. Do budúcna  
budeme určite dávať pozor na to, že keď bude podobná uzávierka nejakého chodníka aby sme 
to vyriešili dopredu, už pred samotnou výstavbou. Ďakujem. 
 
p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prihlásiť sa, keď poprosím. Nech sa páči pán poslanec Balázs. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Krátka poznámka k tomu. Tam tiež veľa tých uličiek nemá vyriešené chodníky, ale áno chápem 
túto situáciu. Otázka znie orientačne dokedy by toto malo byť takáto situácia.  
 
p. primátor Michal Domik 

Tak do septembra.  
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ešte nie krátka doba.  



 
p. primátor Michal Domik 
Tak aby sme stihli potom ročník detí do ZŠ keď pôjdu, tak aby ten chodník bol tam, ale neviem, 
či to využívajú práve naši žiaci ZŠ. Ale tak ako všetko keď sa buduje, tak sú tie obmedzenia 
všade. Takže s tým treba počítať bežne, pri každej stavbe.  
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Jak by som povedal, že, že za tie 3, 4 mesiace držme palce všetkým, aby boli dostatočne opatrní, 
aby sa tam nič nestalo.  
 
p. primátor Michal Domik 

Keď ešte môžem na doplnenie vidíte, že v rámci toho minimálne viete, že keď sa urobí prvá 
etapa a prvá etapa je od Eurobusu, takže presne o ten chodník ide, ten je najkritickejší a ten by 
mohol byť aj do 2 mesiacov. A ako poznáme občanov nášho mesta, aj keď to ešte nie je 
skolaudované a prevzaté, tak určite už budú využívať ten chodník a si myslím, že ani ten 
zhotoviteľ nebude proti tomu, aby išli na nový chodník už naši občania. Takže bude to aj skôr, 
ale celková, celá stavba bude odovzdaná v mesiaci septembre. Takže. A tá prvá etapa bude 
určite skôr, do mesiaca, do dvoch hotová. Už sa pracuje na tom, už ste videli, že v akej fáze to 
je. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ďakujem pekne za odpoveď.  
 
p. primátor Michal Domik 
Nech sa páči. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Moja ďalšie otázka by smerovala k otázke energií. Je neskutočný nárast cien elektrickej energie. 
Neskutočný nárast cien plynu. 6, 7, 8 násobný. Tým pádom, že mesto vlastne nie je domácnosť 
pravdepodobne ani jedna ani druhá vec zastropovaná nebude. Chcem sa opýtať, či bolo toto, 
lebo ja som neregistroval, že by to bolo v budúcoročnom rozpočte dajakou formou premietnuté 
až takéto výrazné zvýšenie. Či sa robia nejaké kroky v tejto záležitosti. Dokedy máme uzavreté 
zmluvy, či, dokedy máme platné zmluvy aktuálne, či to netreba začať náhodou súťažiť a riešiť 
túto záležitosť. Ako sa na túto otázku mesto pripravuje. Je to, je to otázka, ktorá v podstate 
výrazne, ale výrazne zaťaží  do budúcna rozpočet.  
 
p. primátor Michal Domik 

Vieme o tom. Ako mesto máme až do konca tohto roka 2022 zabezpečené energie. Takže 
patríme medzi tie šťastné mestá, ktoré vysúťažili skôr a máme zmluvu na dobu 2 roky. Končí 
v roku 2022. A určite možno aj z toho taktického hľadiska si myslím, že tie energie sú prehnané 
aj v rámci tej vojny. A teraz by to bolo, si myslím že, ešte nešťastné súťažiť nakoľko je vojna. 
Boh nech dá, aby tá vojna skončila. Tie energie určite sa dostanú na takú úroveň, lebo teraz 
keby sme súťažili, tak by sme, si neviem predstaviť, že vysúťažíme. Tak jasné, že ideme aj do 
dajakého risku, ale ideme takého, takého logického, že tie energie by mali byť nižšie. Určite 
jak skončí vojna, určite už aj si myslím, že aj v Európe sa to ukľudní a, a tá cena bude potom 
pri tej súťaži oveľa nižšia. Lebo teraz keby sme vysúťažili dajakú cenu, práve teraz, keď je to 
na vrchole, tak dúfame, že to už nebude ako, ani vy neviete povedať, ale si myslím, že viac 
menej by tam mala energia ďalej sa vrátiť na svoju úroveň, lebo potom by spadli všetky firmy 
v Európe. A je to dôležité trošku ešte minimálne 2, 3 mesiace počkať, to bude dakedy v auguste 
a tam by sme už videli, tam vlastne už by sme nemali na výber, už museli by sme začať súťažiť 



aj my energie. Ale minimálne si myslím, že teraz išla cena a v auguste už bude, v auguste bude 
nižšia tá cena elektrickej energie, aj ostatné, aj plynu. Samozrejme ten plyn je nebezpečnejší 
hej. Tak ten plyn je, vyzerá to, že bude ešte horšie, keď chceme sa od toho ruského plynu 
odstaviť, tak bude to asi ťažko. To je tak veľmi, veľmi ťažká otázka, ale si myslím, že tá 
elektrická energia určite pôjde nižšie. Nech sa páči pán Balázs ešte. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Keď áno poznámka šla tým smerom, že dostatok času na vysúťaženie týchto komodít a, 
a presne pán primátor triafaš klinec po hlavičke s tým plynom. Či keď začneme súťažiť 
v auguste na začiatku vykurovacieho obdobia, kým sa tá súťaž vypíše, kým začne prebiehať 
jednotlivé termíny, budeme na začiatku vykurovacieho obdobia, či nie práve vtedy bude ten 
plyn najdrahší. Pred vykurovacím obdobím, keď tá vojna, tak ako si povedal, nedajbože bude 
pokračovať. Takže myslím si, že by túto otázku trebalo minimálne vo vedení mesta začať riešiť, 
aby, aby sme neboli na, v roku 2023 prekvapený z cien energie. Taká poznámka.  
 
 
 
p. primátor Michal Domik 
Ešte na doplnenie pán poslanec Balázs. Asi trošku také jemné zavádzanie, alebo možno nemáte 
dobré informácie, ale väčšina našich inštitúcií je napojená na Stefe. Hej takže tu máme veľmi 
dobrú výhodu. Teraz momentálne sa to obrátilo. Pred tým tí, čo mali plynové kotle fakt mali 
lacnejšie energiu. Napr. Zlatá, hej Zlatá mala v porovnaní od Stefe dajakých možno 30% 
lacnejšie, ale teraz je to až o 200% navyše za plyn platí. Až dvojnásobne viac plynu platí napr. 
základná škola. A tak isto aj pán riaditeľ chcel vysúťažiť, ale nikto mu do tej súťaže ani 
nevošiel. Ale my máme tú výhodu, že naše MsÚ, MsÚ, OKC tam sa aj minimálne tá najväčšia 
organizácia MsÚ tak sme napojení na Stefe, takže mi nebudeme plyn súťažiť, ale vlastne 
dodávky budeme brať od Stefe. A Stefe chvalabohu prešlo na štiepku, takže väčšinu energie 
používa z tejto štiepky. Samozrejme potrebujú aj oni nejaký plyn, takže aj oni určite to teplo 
zvýšia. Ale tak isto sú regulovaný ÚJSO, takže tu si myslím, že máme celkom dobrú výhodu 
momentálne. A možno by sme, možno by som vás vyzval do budúcnosti porozmýšľať, alebo 
dáme si analýzu, či sa neoplatí možno skôr napojiť aj školy, alebo možnosť napojiť aj naše ZŠ 
tak isto na Stefe napr. tú základnú školu. A to vlastne bude vyzerať, že ten plyn bude stále rásť 
a vlastne plus vlastne tá škola na energiách usporí dosť veľký obnos peňazí, nakoľko teraz je to 
až 3-násobne vyššie ako keby sme vedeli zabezpečiť to teplo cez Stefe. Doteraz to bolo 
lacnejšie, keď máte vlastnú kotolňu a teraz sa to obrátilo. Teraz je lepšie, keď vlastne nám 
zásobuje teplom Stefe. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Áno. Škola Zlatá je jeden z tých naj, najpálčivejších príkladov toho, k čomu môže prísť, alebo 
či to nemôže byť ešte horšie. Mojím cieľom bolo upozorniť na túto problematiku vedenie mesta, 
aby sme sa tomu začali venovať.  
 
p. primátor Michal Domik 
Ďakujem veľmi pekne. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Takže ďakujem. Iste ste zaregistrovali, že ZMOS v podstate vyhlásil štrajkovú pohotovosť. 
Vieme, že cez 600. Prihlásim sa ešte raz. Pardon. 
 
 



p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči. 
 
p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
ZMOS vyhlásil štrajkovú pohotovosť. Pravdepodobne asi sme členom ZMOS-u, 
pravdepodobne pán primátor budeš mať informácie vlastne, že aké bude mať následky to, že 
vlastne dajakých medzi 600, 700 miliónov pôjde menej pre samosprávy v budúcom roku. Či 
k tomuto by sme mohli dostať nejaké informácie. A zase otázka ako pri energiách, či toto máme 
premietnuté v budúcoročnom rozpočte. To znamená konkrétnejšie akou sumou to môže 
postihnúť Rožňavu. 
 
p. primátor Michal Domik 
Čo sa týka tých výpadkov je to len zatiaľ vo fáze rozmýšľania. Nie je to ešte potvrdené vládou. 
Lebo ja to presne ZMOS zatiaľ chce vstúpiť aj do tohto rokovania, aby tie peniaze nie 
samosprávam zobral štát, hej, lebo fakt ako tie samosprávy majú veľký problém a nemôžme už 
teraz dopredu určovať nejaké ceny z dajakých dohadov hej ako pán minister financií poviem 
zoberiem a dáme 100 euro deťom, ale zaplatia to, zaplatia to obce a mestá. Takže určite s týmto 
nesúhlasím aj ja osobne a si myslím, že aj vy poslanci. Lebo do budúcna by sme museli potom 
zvyšovať a vykryť tieto výdaje na chod mesta od, s poplatkami, zvýšením daní, miestnych daní. 
Hej takže by sa to ako určite odrazilo to a ja si myslím, že je to dosť riskantné zo strany 
ministerstva financií ísť proti mestám, lebo ako si myslím, že my máme dosť veľký vplyv na 
tých ľudí a vlastne z jedného vrecka dáme, urobíme si pí ár a dáme peniaze deťom, čo je veľmi 
pekné gesto, ale na druhej strane to rodičia zaplatia a dospelí zaplatia na poplatkoch za 
komunál, na elektri... ako daň z nehnuteľností, za psa, za všetko, všetko pôjde hore. Takže ako 
je to trošku ako netaktické a je to taký, taký si myslím, že populizmus, ktorý by sa nemal 
v dnešnej politike robiť. Že dám, áno dám ti 100 euro ale si nevšimneš, že ti to zoberiem na 
bankovom odvode, zoberiem ti to na daniach, zoberiem ti to naspäť. Takže vlastne tí ľudia 
nebudú na konci dňa mať tých 100 euro, ale možno dajakých 20 euro. Takže toto je také 
nebezpečné, toto je môj názor a ja si myslím tak isto, že by ministerstvo financií malo 
prehodnotiť tento krok. Ďakujem veľmi pekne. Nakoľko sa...nech sa páči s faktickou pán 
poslanec Lach. 
 
p. poslanec Ing. Ján Lach 

Dobrý deň. Ja sa chcem len spýtať, či sme sa pripojili k tomu protestu Združeniu miest a obcí 
Slovenska stiahnutím vlajky na pol žrde. Tak isto bolo vyhlásené Združením miest a obcí 
Slovenska.  
Mesto Rožňava sa dňom 19. 05. 2022 pripojilo k štrajkovej pohotovosti ZMOS symbolickým 
stiahnutím mestskej vlajky pred budovou MsÚ v Rožňave na pol žrde od 19. 05. 2022 do 30. 
06. 2022 
 
p. primátor Michal Domik 

Tak tu sa musím priznať, že toto nám ušlo. Ale čítali sme. Takže určite po, na prestávke to 
dáme pokyn a stiahneme určite. Ďakujem pekne za informáciu a si myslím, že do budúcna stačí 
povedať, hej keď nás upozorníte na túto informáciu, že to urobíme. Už sa pracuje na tom. 
Ďakujeme pekne. Nakoľko sa nikto nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu.  
 

 

 



Nech sa páči otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 
 
 
p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 
Ďakujem za slovo. Mám len jeden bod. V podstate by sa to hodilo aj k predošlej problematike. 
Čo sa týka náhradnej výsadby na námestí, na rekonštruovanej východnej strane sa 
pravdepodobne, žiaľ, jeden strom neujal. Tak možno pre pána riaditeľa technických služieb na 
jeseň to skontrolovať a keď tak nahradiť ten strom. Ďakujem. 
Riaditeľ TSM -  objednali sme strom na náhradnú výsadbu, realizácia je naplánovaná  do konca 
júna  
 
p. primátor Michal Domik 
Ďakujem pekne za upozornenie. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
 
p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja mám otázku tiež na pána riaditeľa technických služieb. Ono sa to týka interpelácií. Ja som 
na minulom zastupiteľstve sa pýtal na možnosť predložiť materiál o tom, aká úspora energií 
nastala. V tom materiály písomnom, ktoré sme dostali sa spomína, že teda bude vypracované, 
bude to predložené, tak len či sa nezabudlo. Akože fakt ak teda ešte sa čaká na nejaké informácie 
do budúceho zastupiteľstva v poriadku. Len som sa chcel pripomenúť.  
Riaditeľ TSM - informácia doplnená v prílohe. 
 
p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Je to rozpracované, takže v priebehu budúceho týždňa by  mal byť komplexný materiál.  
 
p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  
Dobre ďakujem. 
 
p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Na ďalšie zastupiteľstvo určite. 
 
p. primátor Michal Domik 
Ďakujem pekne. Pán poslanec Demény nech sa páči. 
 
p. poslanec Miroslav Demény 

Dobrý deň. Ďakujem ešte raz za slovo. No ja nemám otázku na nikoho, ja by som skôr vás chcel 
všetkých pozvať tuto prítomných a tak isto aj širokú verejnosť na organizovanie nultého resp. 
prvého ročníka Gastro Gemer festivalu 2022, ktorý organizujeme v spolupráci s Mestským 
divadlom Actores, tak isto s pracovníkmi MsÚ, tak isto aj s odborom kultúry, s TIC-kou 
s pánom Palgútom a tak isto aj s poslancom KSK Ďurim Nagyom. Tento festival jedla 
s podtitulom Spája ľudí, takže musíme povedať, že jedlo viac menej spája tých ľudí a tento prvý 
ročník bude o tradičnej kuchyni. Bude to súťaž amatérskych kuchárov. Bude to v 3 kategóriách. 
Tento rok sme zvolili kategórie umelcov, športovcov a folkloristov. V každej kategórii budú 5 
družstiev no a tí si budú môcť vybrať z tradičnej kuchyne. Pointa tohto celého bude, 
samozrejme je to súťaž, bude vyhlásený víťaz porotou a tak isto bude aj divákom, 
ochutnávačom tak isto víťaz vyhodnotený a výťažok z celej tejto akcie bude venovaný, sme sa 
rozhodli pre útulok tuto v Rožňave. A tak isto by som vám chcel ešte povedať, že bude to sobota 
2. júla. Tým sa bude otvárať Kultúrne leto tuto v Rožňave no a všetky ostatné informácie sa 
dozviete určite z médiá, tak isto z plagátov a zo sociálnych sietí. Tak ešte raz srdečne vás 
pozývame 2. júla na námestí, v severnej časti námestia mesta Rožňava. Ďakujem pekne.  



 
p. primátor Michal Domik 
Ďakujeme pekne za pozvanie. Takže čakám na diskutujúcich. No nech sa páči pán zástupca. 
Urobím ešte pár poznámok.  
 
 
p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem veľmi pekne. Tak isto nás oslovili obyvatelia mesta niektorí, ktorí by chceli 
pokračovať v čistení nášho potoka. Už aj v minulých rokoch prebiehali takéto akcie. Predbežne 
sme naplánovali takúto akciu na 11-teho júna. Takže všetci, ktorí by nám chceli prísť pomôcť 
tak budú vítaní. V podstate by sa malo vychádzať od Poschovej záhrady a podľa počtu ľudí, 
ktorí sa zapoja respektíve dobrovoľníkov budeme postupovať jedným, druhým smerom. 
Samozrejme riešime v tejto problematike aj trošku komplexnejšiu, komplexnejšie čistenie 
v priestoroch pod, pod mostom na Košickej a tak isto pod, nad ústím do rieky Slanej, kde tiež 
sú určité nánosy v spolupráci s, so správcom povodia. Tak dúfam, že sa nám to podarí a každý 
kto príde tak tešíme sa naňho. Ďakujem pekne.  
 
p. primátor Michal Domik 
Tak možno sa aj ja pridám, aby som aj ja dajakú pozvánku dal oficiálnu. Tak ja by som vás 
pozval, tak isto všetkých poslancov a aj zamestnancov MsÚ, občanov nášho mesta. Chystá sa 
taký prvotný projekt. Je to medzinárodný turnaj mládeže, našich detí. Ale za tým projektom je 
skryté dačo iné, aj niečo iné a to a to je presne tak ukázať cestu ako môže samosprávny kraj 
pod vedením, bude tam pod záštitou pána predsedu Trnku a pod mojou záštitou. A tu sme chceli 
ukázať, ako môže samospráva a KSK keď sa dajú dokopy pomôcť podnikateľom v našom 
okrese. A zvláštnosťou je to, že prídu až 42 mužstiev. To je dajakých 450 detí. S nimi prídu 
minimálne 500 – 1000 rodičov. A za touto akciou medzinárodného turnaja mládeže bude tak 
isto veľká akcia poobede The race, nočný beh. A s týmto sme vlastne získali to a pomohli 
nášmu okresu, hlavne hotelierom, ľuďom pracujúcim v gastro, cukrárňam, kaviarňam. Všetky 
tieto inš...všetky tieto inštitúcie, nie inštitúcie ale tieto podnikateľské subjekty sú, si myslím, že 
budú plné a vlastne im pomôžeme k tomu reštartu. Vlastne počas kovidu mali vlastne dosť 
veľké výpadky a už teraz môžem povedať, že v celom okrese veľmi ťažko získate ubytovanie 
na 3-tieho a 4tého 6-ty. Takže presne vlastne toto bola tá prvotná myšlienka, aby sme pomohli 
tomuto gastro sektoru, hotelierom, cukrárom, kaviarňam, aby mali, aby sme týchto ľudí do 
nášho mesta doniesli a hlavne aby tu zostali. Takže som veľmi rád, že máme už taký veľký 
záujem, že všetky hotely sú a všetko bude plné, úplne. Takže vás pozývam na túto veľkú akciu 
a očakávame minimálne na námestí okolo 2 tisíc ľudí. Takže je to dosť veľká akcia. Tak isto aj 
dole na ihrisku bude medzinárodný turnaj. Takže začiatok začína od 9-tej a celá akcia vyústi 
potom do pol noci, do dajakej druhej the race. Takže 2 organizácie sa dali dokopy. Som veľmi 
rád, že sa nám to prvotne už na začiatku všetko zaplnilo. A už len nech chválim a aby sme mali 
dobré počasie a dobrú náladu. Takže držme si palce. Takže všetkých vás pozývam na túto peknú 
akciu. A už predtým sa nikto nehlásil do diskusie, zato som si zobral slovo. A nakoľko sa nikto 
taktiež už nehlási tak uzatváram Diskusiu. 
 






